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Maandelijks medium voor leden van de CDA afdeling 
Zuidplas en voor mensen met interesse voor de fractie. 
 
1. Uw mening telt…..o, ja? (Pien) 
Doe een online aankoop, bel een 
klantenservicenummer of boek een nachtje weg, en 
geheid dat er om uw mening wordt gevraagd. Soms 
kort en bondig maar veelal met een uitgebreide 
enquête waarbij ik mij wel eens afvraag of er 
daadwerkelijk mensen zijn die de tijd nemen om 18 
vragen te beantwoorden over een besteld 
kookwekkertje. Ik moet bekennen dat ik toch 
regelmatig afhaak, vooral als ik niets te kinnesinne 
heb. Want, voor wie doe ik het eigenlijk? Wie 
profiteert er van mijn mening en dan vooral van de tijd 
die ik erin moet steken om deze te verkondigen? Als ik 
niet tevreden ben, dan stuur ik het kookwekkertje 
terug en ga ik de volgende keer wel naar een ander. 
 
Maar wat nou als een mening daadwerkelijk invloed 
zou kunnen hebben op de directe leefomgeving? Er is 
de afgelopen jaren keihard gewerkt aan een nieuwe 
Woonvisie, die deze week gepubliceerd zal worden. 
Deze visie moeten we eigenlijk zien als een doorkijk 
naar de toekomst, waar moeten en mogen inwoners 
de komende jaren rekening mee houden? Er gaan 
dingen veranderen, Zuidplas zal groeien. Hoeveel, 
waar en hoe zijn belangrijke vragen die voor alle 
inwoners relevant zijn. Ook de vergrijzing en de 
veranderende sociale en ruimtelijke vraagstukken zijn 
van invloed op het wonen, denk bijvoorbeeld aan 
duurzaamheid.  
 
De gemeente Zuidplas wil ons als inwoner centraal 
laten staan! Dat is een prachtig streven, maar kan 
natuurlijk alleen bereikt worden als er ook geluisterd 
wordt naar de inwoners! Wat willen wij? Hoe zien wij 
de toekomst van onze leefomgeving? Kunnen wij ons 
vinden in de Woonvisie? 
 
Namens CDA Zuidplas nodig ik u van harte uit om 
maandag 19 november om 20:00 aanwezig te zijn 
tijdens een speciale open fractievergadering in de 
Saffier. Deze avond willen wij graag met u in gesprek 
over de Woonvisie en uw gedachtes daarover. Staat u 
aan de voorkant van de Saffier, belt u Pien even (06-
41206791), dan doen we de deur voor u open! 
 
Ik beken, het kost iets meer tijd dan het beantwoorden 
van een enquête over een kookwekkertje.  
Maar het gaat absoluut geen overhoring van de 
Woonvisie worden, u kunt zich makkelijk beperken tot 

de onderwerpen waar u een binding mee of een idee 
over hebt. Want hoe dan ook, uw mening is waardevol 
en hier kan heel Zuidplas van profiteren! Kent u 
iemand in uw omgeving (ook als het geen CDA-lid is) 
die ook mee wil denken over dit thema, neem hem/ 
haar gerust mee! Misschien een leuke kennismaking 
met het CDA en de lokale politiek! 
 
Wij hopen u de 19e te zien!  
 

Wat?   Meepraten over de Woonvisie 
Wie?  CDA-leden en niet leden 
Wanneer?  19 november 20.00 uur 
Waar?  Saffier, Kleinpolderlaan 4 in 

Nieuwerkerk aan den IJssel 

 
2. Algemene beschouwingen (Jurian) 
Met de programmabegroting op de agenda zijn we als 
fractie ruim van te voren gaan kijken waar we de 
nadruk op willen 
leggen. We 
hebben gekozen 
om de begroting 
te bekijken als 
volksvertegenwoo
rdiger. Een rol die 
we ons de 
afgelopen jaren eigen gemaakt hebben. Een rol die bij 
ons past. Dus met de brillen van de verschillende 
inwoners en natuurlijk onze CDA bril hebben we de 
programmabegroting ontleed. 
In de begroting misten we waar we het college 
complimenten voor kunnen geven, waar kunnen we 
hen op afrekenen? Om deze reden hebben we een 
amendement ingediend om de begroting meer SMART 
te maken. Dit amendement is aangenomen. 
Met een leesbril hebben we gekeken naar onze 50 plus 
inwoners. Met name naar een mogelijkheden voor 
woningen waarin zij zich ‘thuis’ voelen. Kijken naar 
nieuwe innovatieve woonvormen die aansluiten bij de 
huidige behoefte. De motie die hiervoor ingediend 
werd, is positief ontvangen en wordt door het college 
meegenomen naar de 
behandeling van de 
woonvisie.  
Met de leesbril keken we 
ook naar de inclusieve 
samenleving. Hoe zorgen 
we dat iedereen mee kan 
blijven doen. Dus passende 
communicatie met de 
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verschillende doelgroepen. 
We hebben gesproken over een flexibele gemeente 
waarbij het mogelijk moet zijn om openingstijden 
klantvriendelijk te houden en waarbij inwoners de 
mogelijkheid moeten hebben om zoveel als mogelijk 
documenten thuisbezorgd te krijgen. 
Met de google glasses keken we naar innovatie op het 
gebied van duurzaamheid. Hoe investeren we als 
gemeente op de juiste manier in een ‘schone’ 
toekomst? 
Onder de sportbril mochten we complimenten 
uitdelen voor de stappen die de afgelopen maanden 
gezet zijn bij de verschillende sportverenigingen. Er zijn 
uitdagingen maar we zien dat het college stevig aan de 
slag gegaan is en al concrete doelen verwezenlijkt 
heeft! Gaaf! Onze motie over een evaluatie van het 
subsidiebeleid is aangenomen. 
Een terugkerende boodschap van het CDA zijn de 
ondernemers die ‘op slot’ zitten. Hier blijft het 
belangrijk om als gemeente maatwerk te kunnen 
leveren.  
De verkeersveiligheid blijft een prioriteit voor de CDA 
fractie. Met een CDA amendement dat breed gedragen 
en aangenomen werd door 
de raad, hebben we 
gevraagd om een snelle 
impuls waarbij samen met 
inwoners gekeken wordt 
naar onveilig (voelende) 
verkeerslocaties 
Als CDA-fractie kijken we 
met vertrouwen naar dit 
college! 
 
Bestemmingsplannen voor de Zuidplaspolder 
Tijdens de raadsvergadering van 16 oktober jl. stond 
op de raadsagenda de vaststelling van het 
bestemmingsplan “Herziening Zuidplaspolder 1 en 2”. 
Het vaststellen van deze bestemmingsplannen was 
nodig omdat de Raad van State aan een deel van de 
bestemmingsplannen voor de Zuidplaspolder 
goedkeuring hadden onthouden.  
Het college stelde voor om de nieuwe 
bestemmingsplannen conserverend van aard te laten 

zijn, dus geen nieuwe 
ontwikkeling mogelijk te 
maken. 
Deze opstelling van het 
college is een gevolg van de 
onzekerheid over de mate en 
richting van de mogelijke 
verstedelijking  van de 

Zuidplaspolder.  Door Zuidplas is bij de provincie een 
“BID”  neergelegd, waarin Zuidplas aangeeft  hoe zij 
denkt over de invulling van de zuidplaspolder. 
Naast de onzekerheid over de uitkomst hiervan, 
vragen bedrijven en agrarische ondernemingen nu 
ruimte voor noodzakelijke expansie en vernieuwing 
van hun bedrijfsvoering. Ook woningeigenaren vragen 
om duidelijkheid. Het CDA is van mening dat het 
gebied jarenlang op slot houden niet wenselijk is, maar 
de onzekerheid over de mate en richting van de 
verstedelijking vragen wel tot terughoudendheid. Het 
CDA ziet het thans vastgestelde bestemmingsplan als 
een interim bestemmingsplan. 
Zodra duidelijkheid bestaat over de door de provincie 
voorgestane  mate van verstedelijking dient een nieuw 
bestemmingsplan te worden opgesteld waarin, waar 
mogelijk, ruimte dient te worden opgenomen voor 
uitbreidingen van (agrarische-) bedrijven en woningen, 
dus een toekomst gericht bestemmingsplan. 
Zijn er vragen en/of opmerkingen neem gerust contact 
op met Wim Janse en/of Pien Meppelink. 
 
Van Benno! 
De afgelopen periode, op de begroting na, was het qua 
(onderwerpen in de) raad een relatief rustige periode, 
stilte voor de storm. Tijdens de laatste raad was 
duidelijk dat er de komende maanden veel grote 
onderwerpen op de agenda komen. 
Tijdens de rustige periode ben ik regelmatig op pad 
geweest om met inwoners te spreken. Dat geeft 
energie om het werk in de raad goed te kunnen doen! 
 
Een half jaar later........ 
Op 15 mei werd het nieuwe College 
van B&W geïnstalleerd. Als CDA 
wethouder wilde en kreeg ik een 
aantal mooie en belangrijke 
portefeuilles. 
Enthousiast ben ik, ondersteund 
door de fractie, aan het werk 
gegaan. En er lag en ligt veel werk! 
Mijn portefeuilles zijn onderwijs, sport, cultuur, 
duurzaamheid en milieu, subsidiebeleid, 
vrijwilligersbeleid en jeugd. 
 
Onderwijs 
Prioriteit was het opstellen van een integraal 
huisvestingsplan (IHP) onderwijs. Kinderen hebben 
recht op goede schoolgebouwen en gymlokalen. Wie 
de jeugd heeft , heeft de toekomst! Waar moeten 
nieuwe scholen komen? Welke scholen moeten 
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vernieuwd of gerenoveerd worden? Hoe kunnen we 
volledig voortgezet onderwijs in Zuidplas realiseren? 
In verbinding  met alle schoolbesturen van onze 17 
scholen hebben we keihard in goed overleg gewerkt 
aan de totstandkoming van het IHP. Het resultaat mag 
er zijn en alle schoolbesturen hebben er dan ook 
unaniem ingestemd! Het College van B&W heeft 
ingestemd met het plan en op 27 november wordt het 
stuk in de gemeenteraad besproken.  
 
Sport  
Op 29 november zijn 
alle 
sportverenigingen uit 
Zuidplas uitgenodigd 
om in verbinding met 
elkaar te praten over 
de sportvisie in 
Zuidplas. 
Sport is belangrijk voor de gezondheid en sport is goed 
voor de sociale samenhang in onze dorpen. Vooral 
kinderen moeten ruimte en gelegenheid hebben om 
elke dag te sporten dan wel te bewegen. En voor 
volwassenen is het ook van groot belang dat ze elke 
dag minimaals een half uur bewegen.  
De huidige sportvisie stamt uit 2011 en vraagt om 
actualisatie en aanvullingen. Zeker door de grote  
toename van het aantal woningen in onze dorpen is 
een herijking op zijn plaats. Waar is ruimtegebrek voor 
binnen- en buitensport? Waar kunnen we voor 
vernieuwing in de sport zorgen? Hoe kunnen we 
ervoor zorgen dat we veilig en sportief kunnen blijven 
sporten? Deze en veel andere onderdelen zullen een 
plek krijgen in de nieuwe sportvisie. 
 
Cultuur 
Met de culturele instellingen hebben we een aantal 
keren gesproken over de cultuur in Zuidplas. 
De cultuurvisie die dateert van 2011, zal in overleg met 
het cultuurplatform herijkt worden. Met Swanla in 
Zevenhuizen hebben we een prachtig cultureel 
centrum en ook in de andere dorpen bruist het van 
verschillende culturele activiteiten. Het jubileum van 
de Historische Vereniging in Moordrecht, het 
muziekfestival Zuidplas in Zevenhuizen en die 
uitreiking van de Cultuurprijs Zuidplas op 14 november 
waren slechts enkele van de vele culturele 
hoogtepunten. 
 
Duurzaamheid en milieu 
Met het duurzaamheidsplatform en de 
milieuvereniging in Zuidplas heb ik al diverse avonden 

over duurzaamheid en milieu van gedachten mogen 
wisselen. 
Hoe kunnen we als rentmeesters met onze schepping 
omgaan? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat we minder 
energie gebruiken? En hoe kunnen we nieuwe 
energievormen in onze eigenomgeving toepassen door 
bv. zonnepanelen en led-verlichting? Hoe kunnen we 
ervoor zorgen dat we minder (plastic) afval 
produceren? Ook in het regionaal verband van Midden 
Holland bespreken we hoe we als regio en gemeentes 
de landelijke duurzaamheidsddoelstellingen kunnen 
behalen. Een enorme klus, maar ook een van de 
belangrijkste uitdagingen voor de toekomst van onze 
kinderen en kleinkinderen! 
 
Subsidiebeleid 
Met alle gesubsidieerde instellingen willen we in het 
eerste kwartaal van 2019 het subsidiebeleid, dat in 
2016 is vastgesteld, gaan evalueren. Wat zijn de 
gevolgen van het vastgestelde beleid met onder 
andere kostendekkende huur voor accommodaties 
voor de verenigingen en instellingen? 
Het destijds opgestelde subsidiebeleid was geen 
bezuinigingsmaatregel, maar het wilde voor 
transparantie zorgen. Nu we ruim twee jaar later zijn, 
is het goed om met elkaar in gesprek te gaan om de 
toekomst van het maatschappelijk middenveld te 
bespreken. 
  
Vrijwilligersbeleid 
Alle zaken die ik hierboven heb beschreven kunnen 
niet los van het vele vrijwilligerswerk worden gezien. 
Daarom blijft het van groot belang om vrijwilligers 
blijvend te ondersteunen en te enthousiasmeren waar 
dat mogelijk is. Vrijwilligers blijven het cement van de 
samenleving! 
 
Jeugd 
Het gaat goed met de meeste van onze jonge inwoners 
van Zuidplas. Ze gaan naar school, naar de sportclub, 
naar de muziekles of spelen lekker buiten. 
Maar een klein deel van onze jongeren heeft meer 
aandacht nodig. De jeugdzorg die sinds enkele jaren 
onder de gemeente valt is voor het van groot belang. 
Het beroep op de jeugdzorg groeit en de problematiek 
neemt toe. 
De toegang moet 
eenvoudiger en de 
wachtlijsten moeten 
korter. Het social 
team speelt hier een 
grote rol in. Daarom 
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werkt het college van B&W hard aan een nieuw 
dienstverlening concept voor het sociaal domein. 
Tevens zijn we bezig met een nieuw integraal 
beleidsplan sociaal domein. 
Een actieplan 0-23 voor de jeugd gaat hier een 
belangrijk onderdeel van uitmaken.  
Samen met het passend onderwijs willen we zo 
preventief mogelijk werken en zoveel mogelijk samen 
op te trekken in het belang van onze jeugd. 
 
Tenslotte 
De eerste begroting van het nieuwe college is unaniem 
door de gemeenteraad aangenomen. 
De basis is gelegd en de bovengenoemde plannen gaan 
uitgewerkt worden en die zullen vervolgens in aparte 
raadsvoorstellen aan de gemeenteraad worden 
voorgelegd. Het voelt heel goed om na 4 jaar 
“afwezigheid” nu weer namens het CDA als wethouder 
aan het werk te zijn. Als u tips of tops heeft, dan houd 
ik me aanbevolen. 
 
Groet, 
 
Jan Verbeek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Contact 
We willen u met deze nieuwsbrief informeren over 
onze werkzaamheden. Ook hopen we dat dit 
aanleiding geeft om met ons mee te denken! Wat 
hoort u voor geluiden in uw omgeving, wilt u ons 
munitie meegeven voor onze inbreng in de raad en 
waar kunnen we als CDA het verschil maken. U kunt 
ons bellen of mailen: 
 
 

 

Tinet de Jonge 
tinetCDA@outlook.com 
06-50821130 

 
 

Pien Meppelink 
p.meppelink@zuidplas.nl 
06-41206791 

 

Benno de Ruiter 
b.deruiter@zuidplas.nl 
06-46752946 

 

Wim Janse 
0180-314278 
w.janse@zuidplas.nl  
 

 

Jurian Hennip 
jurianhennip@kpnmail.nl 
06-21823616 

 

Verbeek 

j.verbeek@zuidplas.nl 
06-53648346 
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